
Bezuiniging van op de subsidie van TV Radio Mozaiek. 
 
We lezen de krant ook en weten dat er een fors tekort is op de gemeentelijke begroting. 
Toch valt het koud op je dak als je te horen krijgt dat er 41% gekort wordt op je subsidie. Net nu we 
zo druk bezig zijn met het uitvoeren van allerlei nieuwe projecten zoals muziek voor dementerenden. 
Het is bekend dat dementerenden het langst de muziek herkennen die ze hoorden op hun 15-20 jaar. 
Door afspraken met Buma/Stemra mogen wij de muziek die we hebben, gebruiken voor zieken en 
ouderen. Deze muziek stellen we beschikbaar aan zorginstellingen in de regio en werken nauw 
samen met Liemerije en Pleyade. Muziek die zij niet hebben vragen ze aan ons.  
Wij hebben een workshop gegeven voor de medewerkers van Liemerije zodat ze zelf deze muziek op 
een iPod kunnen zetten. Dat scheelt in de kosten voor de zorginstelling. 
 
Ook zijn wij bezig met Mozaiek Live om  een muzikale middag te verzorgen op locatie in 
Meulenvelden Didam, Liemerije Zevenaar, Thuvine Duiven, Droostaete Duiven en Hamerstaete 
Westervoort.  Daarbij gaan onze medewerkers met onze apparatuur naar de mensen toe.  De 
zorginstellingen zien ons graag komen, we hebben aanvragen van meerdere zorginstellingen.  
 
Wij gaan ook regelmatig met live artiesten naar de dialyse afdeling van Rijnstate Zevenaar en 
Arnhem. Door het vele gebruik van de apparatuur slijt deze sneller.  
We zijn bezig met het afronden van de digitalisering van onze tv studio. Hiervoor moeten we nog 
apparatuur aanschaffen. Onze kabelkrant die 24/7 uur in het ziekenhuis draait moet aangepast 
worden zodat dit ook kan werken met de digitale studio. 
 
Recentelijk hebben we de raads- en commissie vergadering opgenomen, waarvoor wij een 
vergoeding hebben gekregen. Wij zijn heel blij met deze vergoeding, maar het is wel duidelijk dat dit 
bedrag niet in verhouding staat met de kosten die de gemeente kwijt zou zijn geweest als men een 
professioneel bedrijf hiervoor had moeten inhuren.  De totale vergoeding van de gemeente bedroeg 
€5.523,25 dit was voor opnames van 17 avonden met 7 man. Dat is € 324,89 per avond. 
Als ik hier een commerciële begroting voor zou maken dan kom ik op een bedrag uit van € 49.852,50. 
We hebben al een besparing opgeleverd voor de gemeente van € 44.329,25 Dan is het wel heel zuur 
dat er ook nog 41% van onze subsidie af moet.  
 
Er staat in het subsidiebeleid “Het totaalbudget dat nu beschikbaar is voor subsidies aan 
verenigingen en vrijwilligersorganisaties blijft hetzelfde, maar door harmonisatie kan het zijn dat 
subsidies van individuele organisaties wel veranderen”  Het gaat dus niet om een bezuiniging!  
Wij denken dat het college niet op de hoogte is van alle werkzaamheden die wij doen. 
We werken samen met allerlei verenigingen zoals de Cultuurhistorische Vereniging Zevenaar, 
videoclubs, landgoed Huis Sevenaer, Muziekstad Zevenaar. 
Wij hebben unieke films gemaakt over de jonkheer Huub van Nispen van Sevenaer, met verschillende 
interviews met de Jonker. Deze film is al eens vertoond in het filmhuis waar we zeer trots op zijn. 
 
Ook hebben we een film gemaakt over Theo Elfrink een kunstschilder die is opgegroeid bij Halsaf, hij 
woonde op de Lotjeshoeve. Deze film is gemaakt samen met de Cultuurhistorische Vereniging 
Zevenaar en geeft een mooi beeld van het leven toen. 
Wij hebben ook de film gemaakt voor de Cultuurhistorische Vereniging Zevenaar over OOY deze film 
behoorde bij het boek wat in 2019 is uitgebracht over OOY. 
 
Wij zenden altijd de Gospeldienst, het Countryfestival en de Carnavalsoptocht uit. 
Indien een internetaansluiting beschikbaar is streamen wij deze beelden door naar YouTube zodat 
een ieder dit via onze website kan volgen. 
 



Om dit alles te kunnen blijven doen hebben we apparatuur nodig en de afschrijving van deze 
apparatuur gaat snel. 
 
Wij zijn afhankelijk van sponsoren, wij mogen geen reclame maken van Buma/Stemra  
Onze inkomsten zijn dus beperkt, de zorginstellingen waar wij een muzikale middag verzorgen 
steunen ons. Wij zijn hier heel blij mee ondanks dat het om kleine bedragen per jaar gaat denk aan  
€ 75,-  Daar betalen we de dvd’s en doosjes van die wij elke maand aan hen leveren. 
De dvd’s gaan naar: Waverloo en Tesma in Didam, Liemerije in Zevenaar, Thuvine en Droostaete in 
Duiven,  Heukelumshof in Pannerden, Dijkzicht in Tolkamer, Meridiaan in Westervoort en Subenhara 
in Zevenaar.  Wij maken elke maand 2 uur film voor de verzorgingshuizen.  
 
Wij kunnen dat doen door onze grote sponsoren de Gemeente Zevenaar en Rijnstate daar konden 
we altijd op rekenen dat zij ons steunen, Rijnstate helpt ons op allerlei manieren wij mogen in het 
ziekenhuis ruimten gebruiken die wij hebben ingericht als tv-studio en radiostudio. Wij zijn de 
gemeente Zevenaar en Rijnstate daar zeer erkentelijk voor. 
Ook de gemeente Duiven en Montferland steunen ons, daar gaat men ook bezuinigen, we hebben 
een overeenkomst die nu in 3 jaar wordt afgebouwd. 
Wij bestaan al 54 jaar en hebben ook van het verleden uit een goede naam opgebouwd en het gaat 
ons aan het hart als wij hiermee moeten stoppen. 
 
Hoe dit alles in verhouding staat met het subsidiebeleid waarin staat “Het subsidiebeleid moet vooral 
activiteiten mogelijk maken, niet onmogelijk” en de uitspraak “Wij gaan organisaties en verenigingen 
die meer doen meer belonen” komt niet geloofwaardig over. 
Wij vertrouwen erop dat dit geheel op een misverstand berust en het ons in de toekomst mogelijk 
wordt gemaakt om onze werkzaamheden voor Zieken en Ouderen gewoon te blijven doen. 
 
Uit betrouwbare bron hebben wij vernomen dat in de brief van de gemeente Zevenaar naar sommige 
verenigingen staat: “het beoogde budget voor de nieuwe subsidie voor uw organisatie is hoger dan 
voorheen en bedraagt ……..euro. Dat wil zeggen dat er vanaf 2021 in twee jaar tijd toegegroeid 
wordt naar de nieuwe subsidie.  Uiteindelijk is de toe te kennen subsidie 2021 afhankelijk van uw 
daadwerkelijke aanvraag” Dan lijkt het mij helder dat elke vereniging of stichting naar dat bedrag zal 
toewerken. En vragen wij ons af met welke organisatie de gemeente Zevenaar ons heeft vergeleken 
om tot harmonisatie te komen. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Henk Schipper 
Secretaris TV Radio Mozaiek 
www.radio-mozaiek.nl 
06-427 807 17  
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